
 

 

 

MR 04-10-2022 

 

Aanwezig: Sandra, Rachelle, Martin, Simone, Roy, Christiaan, Marga 

Voorzitter: Sandra 

Notulist: Marga 

 

 

Opening van de vergadering 

 

Notulen en actielijst van de vorige vergadering 

De notulen worden goed gekeurd 

 

Vragenlijst GMR bespreken 

Deze worden doorgenomen en besproken. Op 20 december sluiten twee mensen 

vanuit de GMR aan.  

 

Mededelingen directie 

Sectorplan Covid-19 funderend onderwijs 

GMR en Movare bieden welgemeende excuses aan, dat het plan zo laat is 

gestuurd. 

Dit plan geeft aan hoe om te gaan met de coronasituatie in de diverse scenario’s. 

De maatregelen kunnen per school verschillen. De MR vindt het niet 

noodzakelijk om school specifieke afspraken te maken in een speciaal 

draaiboek. 

De stukken zijn open en transparant en er zit genoeg speelruimte in ons eigen 

systeem. 

Energieprijzen 

Is een broker gecontracteerd om de meest gunstige optie te kiezen wat betreft de 

energieprijzen. Er is een laagtarief afgesloten voor dit schooljaar. De brede 

maatschappelijke voorziening kan een probleem zijn. Deze valt onder het 

solidariteitsbeginsel. Het kan zijn dat het iets hoger wordt. De afgelopen twee 

jaar heeft de school het beter gedaan wat betreft de energiekosten. 

De Caleidoscoop en Titus Brandsma  

Het leerlingenaantal op de Titus Brandsma loopt verder terug. Er is een tijdelijke 

nieuwe directeur. In de toekomst komt er een nieuw gebouw voor beiden 

scholen. Of het een fusie wordt of twee scholen in een gebouw is nog niet 

duidelijk. Er wordt een bedrijf ingehuurd om dit vanaf januari verder te gaan 

onderzoeken. T.z.t. Kiki in maart uitnodigen voor uitleg.  

 

 



Stand school onderhoud/leerlingenraad 

De toiletgroepen en keuken worden dit schooljaar gerenoveerd. Vloer in de aula 

wordt niet gedaan. Voor de beschadiging van de vloer wordt een mat gekocht. 

Hierdoor blijft er geld over voor de toiletten. Verder is er onderhoud aan de 

afzuiginstallatie en brandinstallatie. 

Eerstvolgende leerlingenraad wordt er besproken waar het geld aan besteed gaat 

worden. Dit schooljaar de raad een keer uitnodigen om een MR vergadering bij 

te wonen. 

Arbozaken 

CO2 meters zijn geplaatst in de groepen. 

Dit schooljaar zijn ook de jaarlijkse herhalingscursus om de BHV-status te 

behouden. 

 

Rondvraag 

Roy vraagt of het fruit wordt voortgezet. Dit wordt voortgezet mits we dit goed 

geregeld krijgen. Evaluatie team en ouders. 

Simone vraagt naar het klassenbudget en Rachelle voor de bijdrage voor de OR.  

Er wordt afgesproken dat er 50,- voor de klassen wordt gegeven. En 300,- voor 

de OR. 

Er wordt gevraagd of de ouders nog altijd voor de poort moeten blijven wachten. 

De stoep is daar smal als je dan ook een kleine aan de hand hebt is dat vaak 

lastig. Het antwoord is toch achter het hek blijven wachten. Individueel kunnen 

andere afspraken gemaakt worden. 

 

 

Sluiting 

 

 

 

 

  

 

  

 

 

 

 

 

 

 
 


